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Hej! 
Jag läste att många Torekovsbor vill att parkeringsplatserna på Hamnplan tas bort. 
Jag är av annan åsikt. Låt platserna vara kvar. Med ålderns rätt har många av oss problem med att ta oss 
fram längre sträckor. I mitt eget fall väntar jag på en höftoperation. Jag tror inte att jag är ensam om 
dessa svårigheter 

E-mail 22 September 2019




